

Question and Answer 2

(Le français suit.)

Request for Proposal: W6399-21-LD96/A

Question 1:

We are asking for clarification on training. Curious if you are interested in 2 days of training PER simulator or 2 days training in total.

Answer 1:

To confirm, we are interested in 2 days of training in **total**.

Question 2:

I hope you're doing well, as part of the solicitation number W6399-21-LD96/A we wanted to ask if an extension could be granted to submit the proposal beyond the due date of June 20th, 2022.

Answer 2:

We're granting an extension to the closing date of this bid solicitation to July 5th, 2022 @ 14:00hr.

Demande de propositions : W6399-21-LD96/A

Question 1 :

Nous demandons des précisions sur la formation. Curieux si vous êtes intéressé par 2 jours de formation sur simulateur PER ou 2 jours de formation au total.

Réponse 1 :

Pour confirmer, nous sommes intéressés par 2 jours de formation au total.

Question 2 :

J'espère que vous allez bien, dans le cadre de la sollicitation numéro W6399-21-LD96/A, nous voulions demander si une prolongation pouvait être accordée pour soumettre la proposition au-delà de la date d'échéance du 20 juin 2022.

Réponse 2 :

Nous accordons une prolongation de la date de clôture de cette demande de soumissions jusqu'au 5 juillet 2022 à 14h00.